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Tresorer: Dr. Frederic Pell i Cuffi.
Comptador : Dr. Alfred Rocha i Carlotta.
Vice-secretari : Dr. Vicenç Marqués i Bertrán.
Vocal I Inv. : Dr. Romá Parré i Espuñes.
Vocal II Inv. : Dr. Faust Lloverás i Roig.
Vocal III Inv.: Dr. Angel Mercader i Rigual.
Vocal IV Inv. Dr. Remigi Dargallo i Hernán

dez.
Vocal V Inv.: Josep Paquez i Sánchez.
Vocal I Vida: Dr. Tomás Bataller i Soldevila.
Vocal II Vida: Dr. Alfred Castella i Via.
Vocal III Vida: Dr. Andreu Hennquez i Ca

bré.
Vocal IV Vida: Dr. Angel Sánchiz i Roque.
Vocal V Vida: Dr. Joan Codina i Altés.
Es passa a discutir les proposicions que pre

senta el Conseil. L ’unica que presenta és la de 
' ‘Desti del sobrant del fons mixt” que diu :

“ Primer.—Que durant l’exercici 1934-1935, i 
sense prejutjar el que pugui acordar per exercicis 
posteriors, es destini del Fons Mixt la quantitat 
de 100.000 ptes. per a la condonació de quotes.

Segon.—Que es continuïn aplicant a la condo
nació de quotes ais ingressos produits pels Certi
ficats obligators.

Tercer.—Que la condonació es continui fent 
pel Conseil segons el criteri aprovat en la Junta 
General extraordinària de l’any 1931 i d’acord 
amb I atorització concedida al Conseil en aquella 
Junta General.

Posât a discussió és aprovada per unanimitat.
Es passa a l’extrem que tracta de Proposicions 

que es formulili duranta la Junta General i de les 
quais el Conseil jutgi convenient la immediata 
discussió.

Es llegeix una proposició que presenten diver
sos senyors ConselIers sobre lacord de publica- 
ció deis Estatuís que diu :

EXTREM  7. A PART AT A). MUTUAL

L ’Assemblea de l’any 1932 va acordar que es 
publiqués un llibre en el qual fitru e .sin els Es
tatuís del Sindicat i de els seves Institucions. El 
Conseil va creure que no podia donar compliment 
a aquest acord, abans de l’Assemblea del 1933 
perqué hi havia lanunci d’esmenes importants en 
alguns Estatuts, la qual cosa hauria fet inservible 
aquest llibre tot just éditât.

A l'Assemblea del 1933 Conseil va donar

compte dels motius pels quals no s’havia complert 
l’acord, però aquella Assemblea es ratifica en ê  
desig de què abans de l’Assemblea del 1934 es 
procedis a l’edició del llibre demanat.

El Coliseli actual anava a portar a terme fa- 
cord, i havia lliurat origináis a l’impremta, quan 
un greu inconvenient li féu suspendre l’execució. 
La nova legislado feta per la Generalitat en ma
tèria de mutualitats i Cooperatives de Consum i 
de Crédit, obligara probablement a extenses mo- 
dificacions deis estatuís de les Institucions del 
Sindicat. Si s’edita el llibre, el Sindicat farà una 
despesa d’alguns milers de pessetes sense cap pro- 
fit, car les esmenes poden èsser tan nombroses 
que obligui després a una nova edició.

Aquest assumpte té dos aspectes:
ier. La conveniéncia d’ajornar la publicado 

del llibre fins a teñir el text definitili dels Esta
tuts.

2ii. La forma d’introduir les modificacions 
obligades per la legislació actual.

E11 quan al primer aspecte, el Coliseli demana 
a l’Assemblea que accepti les excuses que es pre
senten por no haver complert l’acord de l’Assem
blea del 1933 i que s’autoritzi al Coliseli per a pu
blicar el llibre quan hi hagi una redacció definitiva 
de tots els estatuts.

I m i  quan al segon aspecte, el Coliseli demara a 
l’Assemblea General de Delegats i els Consells de 
les Institucions ho demanaran a les respectives 
Juntes Generáis, que, per tractar-se d’unes mo
dificacions purament formuláries i obligades pel
la Liei, s’autoritzi al Consell General del Sindi
cat perqué, conjuntament ’ amb les Consells Ad- 
ministratius de les Institucions i la Junta Consul
tiva. puguin adaptar ais respectius Estatuts les es
menes que la superioritat obligui amb el ben en- 
tés que si alguna d’aqüestes esmenes portés invo
lucrada la modificado d’algun principi o concepte 
esencial estatutari, el Consell convocará Assem
blea de Delegats Extraordinària per a que amb la 
seva més alta autoritat resolgui el que estimi més 
convenient per l’organització sindical.

La Presidència fa avinent que aquesta proposi
ció és la mateixa que saprovat per l’Assemblea 
Ordinària del Sindicat, acordant-se per unanimi
tat acceptar la proposició.

Es llegeix una proposició de la Secció Comar
cal de Tarragona que diu:


